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Protokół Nr XXXVI/2017 

 XXXVI sesji Rady Powiatu w Giżycku 

           z dnia 30 listopada 2017 r. 

BR.0002.10.2017 

XXXVI Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00  Przewodnicząca Rady 

Powiatu Monika Łępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 

uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17  osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do obecnego na sali  Zastępcy Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Giżycku  st. brygadiera mgr inż. Jerzego 
Dukiela, powiedziała, że z wielkim żalem żegnamy  odchodzącego na emeryturę 
wyjątkowego człowieka, który służył w Straży ponad 30 lat, z czego kilka ostatnich lat jako 

Zastępca Komendanta. Dziękujemy za wieloletnią, ofiarną pracę, a na emeryturze życzymy  

wszelkiej pomyślności, rozwijania swoich pasji, dużo zdrowia, szczęścia i  spełnienia marzeń.    
Przewodnicząca Rady Powiatu  M. Łępicka-Gij oraz Starosta Wacław Strażewicz przekazali 

J. Dukielowi drobne upominki powiatowe oraz List Gratulacyjny. 

J. Dukiel podziękował za wspólne 30 lat pracy, które minęły mu bardzo szybko. Powiedział, 

iż przez te lata współpracował ze wszystkimi, starał się pomagać instytucjom, osobom 

prywatnym, powiatowi – to dawało mu wielką satysfakcję. Teraz przechodzi na emeryturę, 
ale obiecuje, że każdy telefon będzie dla niego rozkazem. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  powitała  obecnego na sali  Burmistrza Miasta Giżycka 

Wojciecha  Iwaszkiewicza, który powiedział,  iż w tej chwili  reprezentuje Prezesa Aeroklubu 

Krainy Jezior Stanisława Tołwińskiego i w jego imieniu przekazuje dla Starostwa 

Powiatowego w Giżycku Dyplom Uznania-Podziękowania za pomoc przy realizacji 

mazurskich pokazów lotniczych 5-6.08.2017 pn. „Mazury AirShow 2017” o treści: Dzięki 

otrzymanej pomocy osiągnięto zamierzone cele organizacyjne oraz efekt promujący lotnictwo  

i  Krainę Wielkich Jezior Mazurskich. W imieniu organizatorów dyplom podpisali: Stanisław 

Tołwiński, Wojciech Iwaszkiewicz oraz Gustaw Marek Brzezin  - Marszałek Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego”. 

Burmistrz W. Iwaszkiewicz złożył podziękowania Staroście W. Strażewiczowi za udział w 

uroczystościach patriotycznych w Wilamowie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  powitała  młodzież szkolną, uczniów, którzy  otrzymali 

stypendium Prezesa Rady Ministrów.  

Przewodnicząca Rady Powiatu  M. Łępicka-Gij oraz  Starosta W. Strażewicz złożyli 

uczniom gratulacje mówiąc, że ich dobra nauka to wspaniała promocja powiatu, w związku z 

czym otrzymują tytuły: Młodzi Ambasadorzy Powiatu Giżyckiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu  M. Łępicka-Gij oraz Starosta Wacław Strażewicz 

przekazali następującym uczniom Listy Gratulacyjne:  

- z tytułu otrzymania Stypendium Prezesa Rady Ministrów:  I LO – Marta Chełkowska,  

 II LO – Michał Szymański, Technikum w ZSZ – Klaudia Kluczek, Technikum w ZSEiI – 

Paulina Bankiewicz, Technikum w ZSKŚiA – Kamila Wiktoria Dziekońska, 

- z tytułu zwycięstwa w ogólnopolskim konkursie pn. "Lekcja historii i sztuki z Jackiem 

Kaczmarskim - Limeryki o narodach": I miejsce – Alicja  Łożyńska z II LO oraz II miejsce - 

Oliwia Ozygała  z I LO, 
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- z tytułu udziału, jako reprezentant Polski, w europejskich eliminacjach Młodzieżowej 

Olimpiady Sportowej „Buenos Aires 2018” w kategorii breakdance w Essen w Niemczech :    

Tomasz  Chorzelewski z I LO.  

Przewodnicząca Rady Powiatu  dodała, iż to wielka nadzieja, że młodzi zastąpią tych, 

którzy wydawało się – są  niezastąpieni. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  przystąpiła do realizacji porządku sesji. 

Poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu XXXV sesji Rady 

Powiatu w Giżycku z dnia 26 października 2017 r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 16, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się „ – 1 osoba. 

Protokół XXXV sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 26 października 2017 r.  

został przyjęty. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do porządku obrad. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała  porządek XXXVI sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 

2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXXV sesji z dnia 26 października 2017 r.    

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 

5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

6. Prezentacja Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Rybackiej „Wielkie Jeziora Mazurskie” 

nt.: „Możliwości otrzymania dofinansowania w ramach PROW 2014 – 2020 oraz 

PORiM 2014 – 2020”. 

7. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze Powiatu 

Giżyckiego wraz z informacją o wynikach kontroli obiektów o podstawowym 

znaczeniu dla obszaru powiatu za rok 2016. 

8. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w zakresie przestrzegania 

prawa budowlanego w powiecie za rok 2016. 

9.   Podjecie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu giżyckiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zajęcia stanowiska. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia poręczenia kredytu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2017.  

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji.       

    

 Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 

Starosta przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu: 

1. Przyjęliśmy projekt budżetu Powiatu Giżyckiego na 2018 rok, który w dniu 

15 listopada został przekazany radnym do procedowania. 

2. Dokonaliśmy zmian w regulaminach organizacyjnych w Domach dla Dzieci: Jaś, 
Małgosia i Wojtek, mających charakter porządkowy co do nazewnictwa i przepisów 

prawa. 

3. Przyjęliśmy plan zimowego utrzymania dróg powiatowych, który obejmuje dwa 

sezony 2017/2018 i 2018/2019. Drogi są podzielone na dwa obszary zimowego 

utrzymania i na każdy z nich w drodze przetargu został wyłoniony odrębny 

wykonawca prac. Wszystkie drogi są podzielone na trzy kategorie w zależności na 

ważność drogi w całym układzie komunikacyjnym. 

Informacje dot. szpitala: 
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  31 października odbyło się spotkanie Zarządcy Restrukturyzacyjnego Agnieszki 

Białej z przedstawicielami Powiatu, reprezentowanego przez Wicestarostę 
Drzażdżewskiego i moją osobę, zorganizowane przez Sędziego Komisarza. Miało ono 

burzliwy przebieg, na którym każda ze stron miała okazję wyłuszczyć wszelkie 

wzajemne pretensje na siebie. Pokłosiem tego spotkania jest ocieplenie wzajemnych 

relacji, co przełożyło się na podpisanie aneksu do umowy dzierżawy do końca 

przyszłego roku. Strony ustaliły kwotę czynszu dzierżawnego wynoszącą 30 tys. zł 

plus VAT w okresie od 1 marca br. tj. okresu rozpoczęcia procesu 

restrukturyzacyjnego do końca czerwca 2018 r., a od lipca – 35 tys. zł. 

 Ponadto, we wtorek ubiegłego tygodnia p. Agnieszka Biała złożyła wniosek 

w Mazurskim Banku Spółdzielczym o przesunięcie terminu spłaty pożyczki, którą 
w kwocie 2 mln zł poręczał Powiat. 

Informacje oświatowe: 

1. Uczniowie II LO na Ogólnopolskim Młodzieżowym Przeglądzie Filmowym 

zdobyli III miejsce. 

2. W Urzędzie Wojewódzkim w Olsztynie 86 szkół i placówek oświatowych z rąk 

Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty Marka Krzysztofa Nowackiego 

otrzymało Certyfikat „Szkoła Wierna Dziedzictwu”. 

Wśród szkół wyróżnionych certyfikatem znalazł się giżycki Zespół Szkół 

Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu. 

3. Krajowy Fundusz na rzecz Dzieci zakwalifikował Piotra Fil- ucznia I LO  na 

warsztaty badawcze w Instytucie Chemii Fizycznej PAN. 

4. We współpracy z Fundacją Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich, ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej, przy I LO 

uczniowie tworzą ogród botaniczny,  przy Zespole Szkół Kształtowania Środowisk 

i Agrobiznesu patio  z oczkiem wodnym i stacją meteorologiczną.  
             5. W związku z wejściem  w życie przepisów ustawy z dnia 15 września 2017 r. 

o szczególnych rozwiązaniach zapewniających poprawę jakości i dostępności 

świadczeń opieki zdrowotnej, na nasz wniosek, Wojewoda Warmińsko – Mazurski 

przyznał powiatowi giżyckiemu dotację celową w kwocie 29. 654 zł. 

z przeznaczeniem na sfinansowanie wyposażenia gabinetów profilaktyki 

zdrowotnej w szkołach:  

- I Liceum Ogólnokształcącemu – 6.330 zł. 

- II Liceum Ogólnokształcącemu – 6.056 zł. 

- Zespołowi Szkół Elektronicznych i Informatycznych – 5.978 zł. 

- Zespołowi Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu – 4.701 zł. 

- Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno – Wychowawczemu– 6.589 zł. 

Środki z dotacji powinny być wydatkowane w terminie do 31 grudnia br. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

J. Łożyński powiedział, że otrzymał odpowiedź na interpelację odnośnie jego wątpliwości 

dotyczących restrukturyzacji szpitala i zagrożenia z tego wynikającego, jednocześnie prosił, 

aby Zarząd zwrócił się do departamentu prawnego Ministerstwa Zdrowia  w związku 

z artykułem, który umożliwia przejęcie przez wierzycieli jakiejś części udziałów, które będą 
zaspakajały ich wierzytelności. W związku z tym zwrócił się z prośbą, aby Zarząd podjął  
jakieś działania, które pozwolą zabezpieczyć się przed tym, a jeśli takie zagrożenie nie 

występuje, prosił o interpretację naszą obsługę prawną. Odpowiedź otrzymał, przekazał 

radnym, ale nie rozwiało to jego obaw, mimo że prawnik przywołuje artykuł o lecznictwie 

publicznym, który mówi o niemożliwości przekazania większościowego pakietu udziałów 

podmiotowi prywatnemu. Radny nadal dopatruje się takiego zagrożenia ponieważ nasz 

podmiot leczniczy nie jest czystą spółka prawa handlowego, ale spółką w restrukturyzacji. 
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Radny zwrócił się do Zarządu o aktywność w tej materii, w  celu uzyskania pełnej kontroli 

nad szpitalem dla dobra naszej małej ojczyzny. Nasz szpital przed przekształceniem w spółkę   
został całkowicie oddłużony, a problemy prawne wynikają z treści umowy, jaką Panowie 

Starostowie obaj podpisali. 

Wicestarosta M. Drzażdżewski zapytał, w którym miejscu ta umowa jest niebezpieczna, 

zrobiła jakieś szkody, prosi o wskazanie, gdyż ma dość takich oskarżeń. On tego nie zrobił 

w kącie, ale jako wykonawca uchwał organów kolegialnych Powiatu. 

Oczekuje od radnego  wskazania miejsca wadliwości tej umowy. 

J. Łożyński powiedział, że nie opiniuje treści umowy, ale stwierdza fakt, że obaj Panowie ją 
podpisali, stwierdził niebezpieczeństwo w związku z procesem restrukturyzacji. 

Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, że wynik procesu sądowego w I instancji jest 

korzystny dla nas. Prosi radnego o wskazanie w którym miejscu umowa jest wadliwa. 

H. Sarul dodała, że Panowie muszą być za nią odpowiedzialni. 

Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych z pytaniem czy są  jeszcze jakieś 

sprawy i pytania. 

J. Łożyński powiedział, że niedawno było spotkanie przedstawicieli Miasta i Powiatu. Stronę 
Miasta reprezentował Burmistrz, stronę Powiatu Panowie Starostowie, p. M. Czopińska, był 

także radny p. M. Mieńko i on. Tematem była Międzyszkolna Baza Sportów Wodnych. Ta 

jednostka zrzesza grono zawodników i trenerów, odnosi wiele sukcesów,  funkcjonuje 20 lat, 

stoi na terenie miejskim, a jest w opłakanym stanie. Podjęto pewne działania rozwiązania, ale 

nieskuteczne. Władze Miasta budują bazę na swoim terenie, jest to rozwiązanie poza 

powiatem. To przypomina sytuację z internatem Elektryka. 

Radny zadał pytanie – dlaczego Zarząd zachowuje się tak biernie? Wielokrotnie pytaliśmy na 

sesjach o stan rozmów w sprawie współpracy w uruchomieniu nowej bazy i otrzymywaliśmy 

odpowiedzi, że te rozmowy trwają. Teraz, po spotkaniu, wiemy, że dostaliśmy 

wypowiedzenie terenu przez Miasto. Dlaczego my, jako samorząd powiatowy wykluczamy 

się z organizacji i  ze współpracy w tworzeniu nowej bazy. Panowie Starostowie nie byli 

przygotowani do tego spotkania, albo nie mieli niczego  samorządowi miejskiemu do 

zaproponowania. Dlaczego nie przedstawiono propozycji np. współfinansowania zatrudnienia 

trenerów.  Jeśli Miasto zajmie się bazą, to co będzie z naszą Zofiówką. 
Starosta W. Strażewicz stanowczo zaprotestował, że nic nie robimy, a Miasto jest takim 

mężem opatrzności. Placówkę prowadzimy od 20 lat. Już dwa miesiące przed powstaniem 

powiatów w 1998 r. wojewoda suwalski skomunalizował teren Bazy na rzecz Miasta mimo, 

że wiadomo było, iż to Powiat będzie prowadził tę jednostkę. Wielokrotnie proponowaliśmy 

Miastu, żeby przejął prowadzenie tej jednostki lub przekazał nam teren, abyśmy mogli 

inwestować w placówkę. Spotkanie, o którym radny wspomniał odbyło się z inicjatywy 

Klubu Żeglarskiego. Na nim dowiedzieliśmy się, że Miasto ma wybudować nowy obiekt na 

potrzeby bazy i przejąć tę działalność, ale nie w formie jednostki oświatowej, czyli bez 

stosowania Karty Nauczyciela wobec pracowników. Miasto przeprowadziło rozmowy 

z pracownikami Bazy z propozycją kontynuowania pracy, ale nie jako nauczyciele. 

O pieniądzach nie mówi się na takim spotkaniu. Czekamy na informację od Miasta co dalej, 

oni przejęli inicjatywę. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, że zarzut braku rozmowy jest dziwny, od 

Burmistrza Łożyńskiego poznałem koncepcję Miasta wobec Bazy, ostrzegłem, że główny 

problem tkwi w zatrudnieniu, gdyż obecni pracownicy Bazy są pracownikami oświatowymi. 

Do spotkania oba samorządy nie były przygotowane, a pytań było dużo, głównie ze strony 

rodziców. Wczoraj rozmawiałem z Burmistrzem, ustaliliśmy powołanie zespołu ds. Bazy 

z udziałem rodziców i pracowników. Ten zespół wypracuje podstawy współpracy, trzeba 

wypracować harmonogramu przekazania łódek, samochodu. Współpracujemy z Miastem 

bardzo dobrze. 
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J. Łożyński odpowiedział, że chodzi o interes zawodników i trenerów. My jesteśmy 

zobligowani, aby rozważyć problem, żeby zawodnicy mogli kontynuować treningi. Poprosił 

o aktywne rozmowy z włączeniem do rozmów także Związku Żeglarskiego. 

M. Mieńko dodał, iż był na tym spotkaniu, dowiedział się, że Miasto przejmie Bazę, ma 

program – wybudują jednostkę, wyposażą i będą funkcjonować. Nie zgadza się ze 

stwierdzeniem, że Miasto nie było do spotkania przygotowane. Powstanie Bazy jest od lat 

znanym i zaplanowanym przedsięwzięciem wpisanym do Strategii Rozwoju Sportu. 

H. Sarul powiedziała, żeby złożyli deklarację, że nie będzie to tylko dla młodzieży miejskiej 

a wy zaproponujcie wsparcie Bazy, której się pozbywacie, może nie w pełnym finansowaniu, 

ale że wesprzecie. 

Przewodnicząca Rady Powiatu powitała na sesji przybyłego o 15.45 przedstawiciela 

Zarządcy Restrukturyzacyjnego Szpitala p. Dariusza Szmytta, który pokrótce przedstawił 

aktualną sytuację Szpitala Giżyckiego oraz plany na przyszłość. 

J. Łożyński podziękował Zarządowi Powiatu oraz Zarządowi Dróg Powiatowych za 

wypełnienie zobowiązania wyremontowania wspólnie z Okręgową Spółdzielnią Mleczarską 
fragmentu ulicy Białostockiej. 

Innych pytań i uwag do Zarządu nie zgłoszono.  

 

Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

Wolnych wniosków i zapytań  nie zgłoszono. 

 

O godz. 16.15 sesję opuścił radny Wojciech Kruszewski, od tej pory obradowało 16 radnych. 

 

Ad. 6. Prezentacja Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Rybackiej „Wielkie Jeziora 

Mazurskie” nt.: „Możliwości otrzymania dofinansowania w ramach PROW 2014 – 2020 

oraz PORiM 2014 – 2020”. 

Przewodnicząca  Rady Powiatu powitała przedstawicielkę Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Rybacka „Wielkie Jeziora Mazurskie” w Węgorzewie:  Wiolettę Banasiewicz, która 

przedstawiła prezentację.  
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 7. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze 

Powiatu Giżyckiego wraz z informacją o wynikach kontroli obiektów o podstawowym 

znaczeniu dla obszaru powiatu za rok 2016. 

Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodnicząca  Rady Powiatu powitała autora Informacji: Kierownika Delegatury W-M 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Giżycku p. Jacka Martuna. 

Powiedziała, iż  materiał jest obszerny, temat zaprezentowany szczegółowo i ciekawie.  

Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o  uwagi i pytania 

do przedstawionego materiału. 

M. Mieńko pochwalił materiał za  bogactwo informacji, powiedział, że na 10 stronie, przy 

charakterystyce jeziora Niegocin należałoby dodać zapis, że jest to największe, 

proekologiczne jezioro. Radny stwierdził, że możemy się nim chwalić. 
J. Martun powiedział, że odkąd powstał Port Ekomarina ścieki socjalno-bytowe powstające 

na statkach i łodziach po ukończonych rejsach wypompowywane są do nadbrzeżnego punktu 

zrzutu nieczystości płynnych. Jeziora zaczynają oddychać. 
M. Łępicka-Gij powiedziała, że odkąd 6 lat temu przeprowadzono skanalizowanie wsi 

Gawliki Wielkie z satysfakcją odnotowuje, że  najczyściejszym jeziorem jest jezioro Gawlik.  

Innych uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 

nie zgłaszając uwag. 
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Ad. 8. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w zakresie 

przestrzegania prawa budowlanego w powiecie za rok 2016. 

Materiał stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodnicząca  Rady Powiatu powitała autora Informacji: Powiatowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego inż.  Jerzego Chmielewskiego, który przedstawił się zebranym, 

powiedział, iż od 1 listopada powierzono mu to stanowisko, a w  branży pracuje już od 14 lat, 

zna zakres i teren działania i będzie  godnie zastępował poprzednika – Krzysztofa Korczyka. 

Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o  uwagi i pytania 

do przedstawionego materiału. 

Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 

nie zgłaszając uwag. 

 

Ad. 9. Podjecie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu giżyckiego. 

Radni zostali zapoznani z objaśnieniem do projektu uchwały: 

Obowiązująca w chwili obecnej uchwała nr XXXIII.205.2017 Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu giżyckiego, określa grafik dyżurów aptek 

umożliwiający dostępność świadczeń w porze nocnej oraz w niedziele i inne dni ustawowo 

wolne od pracy do dnia 31 grudnia 2017 r. W związku ze zbliżającym się końcem roku należy 

określić grafik dyżurów aptek na rok 2018.  Grafik został przygotowany zgodnie 

z dotychczasowymi ustaleniami farmaceutów (48-godzinny system dyżurowania, dyżur 

pełniony całodobowo w godz. 8:00 – 8:00). Właściciel aptek „Błękitna” i apteki 

w przychodni przy ul. Wodociągowej pełni dyżur w Aptece „Błękitna” proporcjonalnie 

do ilości posiadanych aptek tj. 4 dni (96 godz.). Właściciel aptek „Nowa”, „Omega”, 

Parkowa” pełni dyżur w aptece „Nowa” proporcjonalnie do ilości posiadanych aptek tj. 6 dni 

(144 godz.).  Zgodnie z art. 94 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. Prawo 

farmaceutyczne (Dz. U. z 2016 r., poz. 2142 z późn. zm.) rozkład godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na danym terenie określa, w drodze uchwały, rada powiatu, 

po zasięgnięciu opinii wójtów (burmistrzów, prezydentów miast) gmin z terenu powiatu 

i samorządu aptekarskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała pismo skierowane do Rady Powiatu, które 

wpłynęło w dniu dzisiejszym, podpisane przez przedstawicieli 14 aptek, w którym nadawcy 

wnioskują o zmianę godzin pracy aptek, gdyż, jak twierdzą, brak jest jakichkolwiek 

przesłanek oraz sytuacji, w których byłaby potrzebna praca apteki w godzinach 24.00 – 6.00 

rano (pismo do wglądu w Biurze Rady Powiatu). 

Starosta W. Strażewicz zwrócił się do radnych o podjęcie uchwały w proponowanym przez 

Zarząd zapisie, ponieważ ten system dyżurów, wypracowany kilka lat temu w uzgodnieniu ze 

środowiskiem aptekarskim nie wzbudzał dotąd żadnych zastrzeżeń, nie było sygnałów, że jest 

zły. Zapytał, co ma być od godz. 24.00 do 6.00 rano, jak można zostawić pacjentów bez 

opieki aptekarskiej. To, że się aptekom nie podoba, nie znaczy że dyżurów ma nie być – my 

działamy w imieniu i dla dobra mieszkańców. Ta uchwała musi być opublikowana 

w Dzienniku Urzędowym Woj. Warmińsko-Mazurskiego, od stycznia musi być zapis 

dyżurów na cały rok przez cała dobę, a my jeszcze w grudniu spotkamy się z aptekami na 

rozmowy. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

H. Sarul wsparła zdanie Starosty, ludzie nocą muszą gdzieś realizować recepty z SOR-u. 

Dodała, iż jeśli na 17 aptek jedna będzie miała dyżur to jej się krzywda nie stanie. 

Zaniechanie dyżurów będzie ograniczeniem dostępu do ochrony zdrowia, trzeba zrobić 
analizę. 
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M. Łępicka-Gij poparła zdanie przedmówców, dla pacjentów potrzebna jest dyżurująca 

apteka po godz. 24.00,  może należałoby  system z 2-dniowych całodobowych dyżurów na 1-

dniowe , ale musi być zachowana ciągłości pracy aptek.  Trzeba podeprzeć się statystyką 
odwiedzin i należy przystąpić do rozmów. 

Autor projektu uchwały Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich - Krzysztof  

Paternoga dodał, iż prawo zobowiązuje nas do tego, aby zorganizować dyżury aptek na cały 

rok, wyklucza niedostępność pacjentów do zakupu leków.  

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

zapoznały się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 16 - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI.228.2017 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zajęcia stanowiska. 

Radni zostali zapoznani z objaśnieniem do projektu uchwały: 

Upływa termin do zaakceptowania treści Programu Współpracy Transgranicznej Polska – 

Rosja na lata 2014-2020 przez Rząd Rzeczpospolitej Polskiej. Termin akceptacji mija 31 

grudnia 2017r. Wszystkie pozostałe zgody zostały już złożone przez Komisję Europejską 
i międzynarodowy Wspólny Komitet Programujący. Jeśli Program nie zostanie przyjęty przez 

Rząd Polski we wskazanym wyżej terminie cały region może utracić 62 mln Euro. 

Poszczególne samorządy Warmii i Mazur przyjmują stanowiska w tej sprawie. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – nie było. 

Uchwała Nr XXXVI.229.2017 w sprawie zajęcia stanowiska została podjęta – stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia poręczenia kredytu. 

Radni zostali zapoznani z objaśnieniem do projektu uchwały: 

W związku z wnioskiem Szpitala Giżyckiego sp. z o.o. o przesunięcie  na rok 2018 terminu 

spłaty kredytu zaciągniętego na sfinansowanie kosztów projektu " Proekologiczne działania 

Szpitala Giżyckiego sp. z o.o. poprzez wymianę oświetlenia na energooszczędne, montaż 
instalacji fotowoltaicznej oraz termomodernizację", konieczne jest udzielenie poręczenia na 

kolejny okres, w tym przypadku wykraczający poza rok budżetowy 2017. Kredyt został 

zaciągnięty przez Szpital na część projektu objętą dofinansowaniem w wysokości 80% ze 

środków unijnych. W myśl umowy kredytowej zawartej pomiędzy Bankiem a Szpitalem 

środki otrzymane w ramach refundacji poniesionych wydatków zostaną przeznaczone na 

spłatę kredytu.  

Środki własne Powiatu stanowiące potencjalną spłatę zobowiązania wynikającego 

z poręczenia zostały ujęte w projekcie budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2018, 

a w projekcie uchwały budżetowej na rok 2018 limit zobowiązań z tytułu udzielanych 

poręczeń i gwarancji określono na 2.000.000 zł. Po uchwaleniu budżetu przez Radę Powiatu 

poręczenia udzieli – zgodnie z obowiązującymi przepisami - Zarząd Powiatu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznały się, ale nie 

opiniowały projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 

Radna H. Sarul nie wzięła udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXXVI.230.2017 w sprawie udzielenia poręczenia kredytu została podjęta – 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2017.  

Radni zostali zapoznani z objaśnieniem do projektu uchwały: 

Dochody: 

Dokonuje się następującego zwiększenia planu dochodów: 

Rozdz.75020 – o kwotę 5.000 zł tytułem darowizny pieniężnej dla Starostwa Powiatowego 

z Nadleśnictwa Borki na zadania związane z utrzymaniem porządku i bezpieczeństwa 

publicznego. Środki zostaną przeznaczone na dofinansowanie zakupu samochodu dla 

Komendy Powiatowej Policji w Giżycku.     

Rozdz.75801 – o kwotę 63.699 zł tytułem zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej 

na wypłatę odpraw dla nauczycieli. 

Dochody i wydatki: 

Rozdz.80140, rozdz.85407 – dokonuje się zwiększenia planu dochodów o środki uzyskane 

przez następujące jednostki organizacyjne: 

1) Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego – w kwocie 8.210 zł, 

2) Międzyszkolną Bazę Sportów Wodnych – w kwocie 1.908 zł. 

Środki te przeznacza się na wydatki w tych jednostkach. 

Rozdz.80195 – dotyczy przyjęcia do realizacji projektu pn. „Praktyka jakościowa - krok na 

drodze do sukcesu kariery”. Projekt przewidziany jest do realizacji w  2017 przez PZOSiPO 

we współpracy z liderem – Alytus Profesino Rengimo Cetras i polega na organizacji praktyk 

w zawodzie pielęgniarz i kucharz.  

Wydatki:  

Rozdz.71015 – dokonuje się przesunięć środków w planie wydatków realizowanych przez 

Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w celu   sfinansowania wynagrodzeń 
osobowych wraz z pochodnymi. 

Rozdz.75020 – dokonuje się przesunięć środków w planie wydatków realizowanych przez 

Starostwo Powiatowe celu zapłaty podatku od środków transportowych (za samochód 

ciężarowy, którego pierwotnym właścicielem był Szpital Giżycki).  

Rozdz.75405 – dotyczy wsparcia działań Komendy Policji w Giżycku poprzez   

przeznaczenie kwoty 5.000 zł na dofinansowane zakupu samochodu. Środki zostaną 
przekazane na Fundusz Wsparcia Policji. 

Rozdz.75411 – dokonuje się przesunięć środków w planie wydatków realizowanych przez 

Komendę Powiatową PSP celu sfinansowania odprawy emerytalnej funkcjonariusza oraz 

zakup opon zimowych do samochody i przeglądy użytkowanego sprzętu.  
Rozdz.80130, 80146, 85410 – dokonuje się przesunięć środków w planach wydatków 

realizowanych przez: Zespół Szkół Elektronicznych i Informatycznych oraz Szkołę 
Policealną celu sfinansowania zakupu energii, delegacji zagranicznych, odzieży ochronnej 

i szkoleń pracowników.  

Rozdz.85202 – dokonuje się przesunięć środków w planie wydatków realizowanych przez 

Dom Pomocy Społecznej w celu sfinansowania jednorazowej premii uznaniowej dla 

pracowników.  
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Rozdz.85218 – dokonuje się przesunięć środków w planie wydatków realizowanych przez 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie celu opłacenia usług wykonania ekspertyz, analiz i 

opinii.  
Rozdz.85407, 85417 – dokonuje się przesunięć środków w planie wydatków realizowanych 

przez Międzyszkolną Bazę Sportów Wodnych celu sfinansowania wynagrodzeń pracowników 

sezonowych.  

Dz.801 i dz.854 – dokonuje się zmian w celu zabezpieczenia środków na wypłatę 
wynagrodzeń  wraz z pochodnymi w jednostkach oświatowych w związku 

z niewystarczającym planem w tym zakresie. Łączna kwota zwiększeń wynosi per saldo 

114.523 zł. Na ten przeznacza się dochody pochodzące z rezerwy części oświatowej 

subwencji ogólnej (63.699 zł) oraz nadwyżkę środków powstałą w planie wydatków 

dotyczących potencjalnej spłaty zobowiązania wynikającego z poręczenia kredytu 

zaciągniętego przez Szpital Giżycki (50.824 zł). 

Ponadto w związku z niedoszacowaniem planu dokonuje się przesunięć nadwyżek środków w 

planie wydatków przeznaczonych na dotacje dla szkół niepublicznych i szkolne schroniska 

młodzieżowe: 

1) Szkoły prowadzone przez PSOzUU:  

a) rozdz.80102 zwiększa się o 4.575 zł,  

b) rozdz.80111 zwiększa się o 4.592 zł; 

2) Centrum Edukacji:  

a) rozdz.80120 zwiększa się o 6.988 zł,  

b) rozdz.80130 zwiększa się o 1 zł; 

3) Zakład Doskonalenia Zawodowego:  

a) rozdz.80120 zwiększa się o 12.059 zł,  

b) rozdz.80130 zmniejsza się o 10.913 zł; 

4) Centrum Edukacji Niepublicznej: rozdz.80130 zwiększa się o 820 zł, 

5) dotacja na prowadzenie schronisk szkolnych: zmniejsza się o 18.122 zł.   

W zakresie planu wydzielonego rachunku dochodów własnych powiatowych jednostek 

budżetowych prowadzących działalność na podstawie ustawy o systemie oświaty na rok 2017 

dokonuje się zwiększenia planu dochodów i wydatków I Liceum Ogólnokształcącego 

(80120). 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznały się, ale nie 

opiniowały projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – 2, „wstrzymujący się” – nie było. 

Uchwała Nr XXXVI.231.2017 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 

2017 została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

Ad. 13. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, iż następna sesja Rady Powiatu odbędzie 

się 21 grudnia 2017 r., a Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego z udziałem 

przewodniczących Komisji stałych odbędzie się 12 grudnia 2017 r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła: 

• list od mieszkańców ulicy Gdańskiej z dnia 31 października 2017 r. skierowany do 

Wojewody W-M w sprawie zalewania piwnic (do wiadomości Rady Powiatu); 

• pismo NSZZ Pracowników Domu Pomocy Społecznej z dnia 9 listopada 2017 r. 

skierowane do Zarządu Powiatu o nierówności wynagrodzeń (do wiadomości Rady 

Powiatu); 
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• pismo byłej pracownicy CKZiU do Dyrektora CKZiU ( z dnia 20 listopada 2017 r.) 

w sprawie zapłaty (do wiadomości Rady Powiatu); 

• pismo byłej pracownicy CKZiU do Przewodniczącej Rady Powiatu z dnia 

19 listopada 2017 r. w sprawach pracowniczych; 

• pismo Zarządu Dróg Powiatowych z dnia 22 listopada 2017 r. w sprawie publikacji 

Planu zimowego utrzymania dróg powiatowych na stronie internetowej. 

Innych spraw nie zgłoszono. 

 

Ad. 14.  Zamknięcie sesji.       

Wobec wyczerpania porządku sesji o godz. 16.50 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 

obrady.   

 

Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 

 

Barbara Mikołajczyk               Monika Łępicka-Gij  

 


